

Comprehensive . Integrated . Secure



SmartPOS by PayDollar Cards and Wallets

SmartPOS by PayDollar offers complete retail payment solutions one-stop. It provides packaged multiple payment methods that offers total payment flexibility and enables merchants to accept payments on-the-go subject to various devices. Support a wide range of advanced payment options, as well as inbuilt NFC contactless, electronic signature capture. The device comes with the mobile application that allows merchants to process payments in real-time, view transaction history and sales reports.



Offline





QR Code

































Features

- Support non-EMV and EMV credit card, and prevailing QR and eWallets
- Support chip, card swipe and manual key-in
- Support electronic receipt in SMS or email
- Void or refund payments in real-time
- View sales report and transaction history in real time
- Extendable for other VAS features

Benefits

Drive Sales & Increase Revenue

Minimize sales that are lost because of long queues and enable real-time acceptance of payment transactions across many options

Safe, Secure and Reliable

Both PCI and EMV approved SmartPOS device. Transaction Data is encrypted to ensure security

Multi-payment methods including credit cards, QR and eWallets in a single device

Easy Installation

Merchants can start accepting payments immediately. It only takes a couple of minutes to configure the application





全面、綜合、安全



傳款易 智能零售系統 卡和錢包

傳款易 智能零售系統 (SmartPOS by PayDollar) 提供一站式的銷售點解決方案。商戶 透過智能零售系統可接受不同付款方式,使收款更靈活。系統配備的應用程式能夠支援 二維碼及非接觸式付款。允許商戶實時處理支付,查看交易記錄及銷售報告。



離線

支付宝 👉 微信支付











二維碼

二維碼 + 卡















))))





服務特色

- ▶ 支援晶片或磁帶信用卡、二維碼和錢包支付
- ▶ 支援晶片、刷卡或手動輸入功能
- ▶ 支援短信或電子郵件形式的電子收據
- ▶ 可實時撤銷或退款
- 實時查看銷售報告和交易記錄
- 支援其他增值功能

服務優點

- 促進銷售和增加營收 減少因排長隊而造成的銷售損失,提供各種支付選擇,實時接受付款
- > 安全可靠 設備已通過EMV及PCI認證。所有交易數據已透過應用程式加密,確保交易安全
- ▶ 在一個設備上提供多種付款方式,包括信用卡、二維碼和錢包支付 安裝簡易
- 商戶只需透過幾個簡單的步驟便可設定系統,然後接受收款

